
Protokół Nr 12/2019 
 

z posiedzenia Komisji  Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego  

w dniu 27 września 2019 r.  godz. 16.03 – 16.18 

    

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Strategii RM  - Kamil Stelmasik. 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia:  

 

 

 

 

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zaopiniowanie projektów uchwał  

na nadzwyczajną sesję Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego w dniu  

27 września  2019 r., w sprawie:  

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2019 r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Przewodniczący Komisji Strategii  

i Rozwoju  RM – p. Kamil Stelmasik 

otworzył posiedzenie komisji, stwierdzając 

quorum na podstawie listy obecności.  

(w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

 

 

Radny M. Czeremcha zwrócił się do 

obecnego na posiedzeniu komisji 

Wiceprezydenta Miasta p. Dominika 

Smolińskiego z pytaniem  - z czego 

wynikają proponowane zmiany w budżecie? 

Wiceprezydent odpowiedział, że przędło-

żone w projekcie uchwały zmiany  

w budżecie wynikają z bieżących potrzeb 

Gminy, występują wyłącznie w zakresie 

wydatków i dotyczą: zwiększenia o kwotę 

1.550.000 zł. planowanych wydatków 

bieżących w zakresie usług dot. publicznego 

transportu zbiorowego świadczonych przez 

MPK Sp. z o.o., zwiększenia o kwotę 30.000 

zł. dotacji podmiotowej dla Miejskiego 

Centrum Kultury na zakupy związane z 

funkcjonowaniem Ostrowieckiego Browaru 

Kultury. Środki na powyższe cele zostały 

wygospodarowane poprzez zmniejszenie:  

o kwotę 500.000 zł. wydatków majątkowych 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

związanych z wykupem terenów pod 

inwestycję pn. „Rewitalizacja obszarów 

zrewitalizowanych (…)”, o kwotę 300.00 zł. 

wydatków majątkowych związanych z 

utworzeniem nowego podmiotu, o kwotę 

100.000 zł. wydatków na zapłatę odsetek od 

zadłużenia, o kwotę 150.000 zł. wydatków 

oświatowych. Zwiększenie o kwotę 50.000 

zł. dotacji celowej dla Zakładu Usług 

Miejskich z przeznaczeniem na wykonanie 

pomieszczeń sanitarnych w budynkach przy 

ul. Osadowej 5 i 7. Dotychczasowe szalety 

przewidziane są do rozbiórki, w związku  

z planowaną realizacją inwestycji w zakresie 

wykonania kompleksowego zagospodaro-

wania terenów w rejonie budynków przy  

ul. Osadowej nr 5,6,7,8. Środki na ten cel 

zostały wygospodarowane z dotacji 

przedmiotowej dla ZUM, zwiększenie  

o kwotę 28.300 zł wydatków majątkowych 

na zakup dla potrzeb MOPS samochodu do 

przewozu uczniów do szkół. Środki na ten 

cel zostały wygospodarowane z wydatków 

budżetu MOPS w tym zakresie. Powyższe 

zmiany nie skutkują zmianą poziomu 

dochodów i wydatków budżetu.  

W dalszej części posiedzenia członkowie 

komisji dopytywali, obecnego na 

posiedzeniu komisji, Prezesa Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Sp.  z o.o.  

p. Jarosława Kateusza o działania związane 

z likwidacją obecnej spółki MPK  

i powstania na jej miejsce nowego 

podmiotu, a mianowicie Miejskiego Zakładu 

Komunikacji Sp. z o.o. W dyskusji głos 

zabierali: Radny M. Czeremcha, Radny  

M. Marzec, Radny J. Wrona. (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

Komisja Strategii i Rozwoju Miasta RM 

stosunkiem głosów: cztery za, przy braku 

głosów przeciwnych i przy trzech głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopinio-

wała przedmiotowy projekt uchwały.  

(w załączeniu do protokołu). 



 

 

 

 

 

 

 

II. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2019 – 2024.  

 

 

 

 

Sprawy różne.  

 

Komisja Strategii i Rozwoju Miasta RM 

stosunkiem głosów: cztery za, przy braku 

głosów przeciwnych i przy trzech głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopinio-

wała przedmiotowy projekt uchwały.  

(w załączeniu do protokołu). 

 

Nie zgłoszono żadnych spraw różnych. 

 

Na tym Komisja Strategii i Rozwoju Miasta  

RM zakończyła swoje obrady o godz. 16.18. 

 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono.  

 

Protokołowała:                                          Przewodniczył: 

 

Eliza Kaniewska                                             Kamil Stelmasik 

          Przewodniczący Komisji Strategii 

        i Rozwoju Miasta RM 
          

                                     

 

 

 

 

 


